

13 – 16 / 4 / 2012

**Seminar on “EU Latest Safety and Regulatory Requirements on Electronics Products”****「歐盟最新電子產品安全及監管要求」研討會**

- Date 日期 : 14/4/2012 (Saturday 星期六)
- Time 時間 : 2:00pm – 3:30pm
- Venue 地點 : Meeting Room S224-225, Hong Kong Convention & Exhibition Centre  
香港會議展覽中心 會議室 S224-225
- Speakers 講者 :
  - Mr Dieter Arning, Landbell AG für Rückhol-Systeme  
Landbell AG für Rückhol-Systeme Dieter Arning 先生
  - Mr Radu Cristian Gosav, Regional EMC Manager & Quality Management Representative, TUV SUD China, South Region  
TUV SUD 華南地區 區域經理 及 品質管理代表 Radu Cristian Gosav 先生
  - Ms Tracy Zhou, Consultant, Hong Kong Productivity Council  
香港生產力促進局 顧問 周曄女士
- Language 語言 : English (simultaneous interpretation service in Putonghua will be provided)  
英語 (附設普通話即時傳譯服務)
- Organisers : Hong Kong Trade Development Council, and  
主辦機構 香港貿易發展局 · 及  
The Hong Kong Electronic Industries Association  
香港電子業商會
- Supporting : Hong Kong Electronics Industry Council, and  
Organisations : Hong Kong Electronics & Technologies Association  
支持機構 香港電子業總會 · 及 香港電子科技商會

**Biography of Speaker 講者簡介**

**Mr Dieter Arning**, business economist, holds his responsibility for the export market at Landbell AG as a member of the board and has been in the German packaging industry for 18 years. He has also been the managing director in various recycling companies, looking after operations including waste collection, treatment and recycling of packaging and electronic waste. Landbell AG is dealing recycling business within 23 European countries.

**Dieter Arning 先生**，是商業經濟學家及 Landbell AG 公司董事會成員，負責 Landbell AG 出口市場的業務，擁有 18 多年德國包裝業的經驗。他也於各回收公司擔任董事總經理的職務，業務涵括包裝和電子廢物收集，處理及循環再用。Landbell AG 的回收業務，遍佈 23 個歐洲國家。

**Mr Radu Cristian Gosav** obtained his BS degree in Electronics and Telecommunications and his master study degree on digital radio-communications from University of Electronics and Telecommunications Iasi (Romania) in 1998 and 1999. He started his career in the electronics field in 1998 as an electronics engineer. Now he is the Regional EMC Manager & Quality Management Representative of TUV SUD China, South Region. The company is one of the world's leading technical services providers, offering knowledge services, inspections, testing, expert opinions, certification and training.

**Radu Cristian Gosav 先生** 於 1998 獲得電子及電訊學士學位，翌年獲得數碼無線電訊碩士學位。同時成為電子工程師，開始他在電子領域的職業生涯。現在他是 TUV SUD 華南地區的區域經理及品質管理代表。該公司是世界領先的技術服務供應商之一，提供相關教育服務，檢查，測試，專家意見，認證和培訓。

**Ms Tracy Zhou** has more than 10 years of industrial experience in the Chinese Mainland, North America and Hong Kong. She has led the implementation for various environmental initiatives related to electronics industry (including EU RoHS, WEEE, China RoHS, REACH, etc) at a multinational corporation and managed several government projects to introduce new international product compliance development to local industry community. She also possesses a solid technical background and strong personal skills. As member in multiple international industrial standards development committees (IEC, IPC and JIG) focusing on environmental engineering initiatives, she had contributed her professional expertise to assist many organizations to achieve product compliance and sustainable development.

周曄女士擁有超過 10 年在中國內地，北美和香港的行內經驗，曾領導跨國公司實施各種電子行業相關的環保措施（包括歐盟的 RoHS，WEEE，中國的 RoHS，REACH 等），亦曾參與管理政府項目，熟知引進新國際產品進入本地市場的規則。作為多個以環境工程措施為重點的國際工業標準發展委員會成員，她協助了許多組織使其產品符合規格及可持續發展。

### Programme 程式表

1:30pm – 2:00pm	Registration 登記
2:00pm – 3:15pm	<p>Seminar on “EU Latest Safety and Regulatory Requirements on Electronics Products” 「歐盟最新電子產品安全及監管要求」研討會</p> <p><u>2:00pm – 2:25pm</u> Latest WEEE, Electrical and Electronic Scrap and Packaging Regulations in Germany and European Union 德國和歐洲聯盟電機及電子的廢料和包裝最新指令 Dieter Arning 先生</p> <p><u>2:25pm – 2:50pm</u> Latest Regulations for the Wireless Products 無線產品的最新監管要求 Radu Cristian Gosav 先生</p> <p><u>2:50pm – 3:15pm</u> Green Manufacturing to Ensure Environmental Product Compliance 綠色製造以確保產品符合環保要求 Ms Tracy Zhou 周曄女士</p>
3:15pm – 3:30pm	Q & A Session 問答時段

Remarks 備註:

Free admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限，先到先得。

Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。

The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。